
Udvalget for Forskning, Innovation og Videregående Uddannelser

Til: Ministeren for forskning, innovation og videregående uddannelser

Dato: 15. januar 2013

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

FIV alm. del

Spørgsmål 61
Ministeren bedes redegøre for de nuværende regler for, hvornår en studeren-
de på hhv. professionsbacheloruddannelser, bacheloruddannelser og kandi-
datuddannelser kan tage flere ECTS-point på ét semester end 30 ECTS-
point. Herunder bedes ministeren redegøre for, i hvilket omfang muligheden i
dag benyttes, samt hvor stor en andel af studerende på hhv. professionsba-
cheloruddannelser, bacheloruddannelser og kandidatuddannelser får hvert
semester lov til at tage mere end 30 ECTS-point.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Rosa Lund (EL).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Rosa.Lund@ft.dk og til ud-
valg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Rasmus Prehn
formand
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